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جنجال؛ عضو ثابت مسابقات لیگ سه کشور

کاپیتان در فاینورد 
ماندنی شد

کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران در پنجره نقل وانتقالات تابســتانی مشــتریان 
زیادی داشت، اما در نهایت ماندن در فاینورد را انتخاب کرد. به گزارش تسنیم، 
یــک دهه از حضور علی رضا جهانبخش در فوتبــال اروپا می گذرد؛ دهه ای که 
برای او بســیار پُربار و همراه با اتفاق های خوب بوده اســت. او اکنون با وجود 
پیشنهادهایی وسوسه انگیز از باشــگاه های عربستانی و یک پیشنهاد خوب از 

تیمی فرانسوی، قصد دارد با فاینورد به فوتبال خود در اروپا ادامه دهد.  
گرانقیمت ترین بازیکن تاریخ فوتبال ایران در حالی وارد سال پایانی قراردادش 
با فاینورد شــده که مدیران این باشگاه به دلیل رابطه خوبی که با جهانبخش 
دارند او را آزاد گذاشــته بودند تا در صورت علاقه مندی و داشــتن پیشنهادی 
خوب که از هر لحاظ مورد تأیید او باشــد، بتواند در تابســتان به طور توافقی 

جدا شود.
علی رضا که در آستانه 30 سالگی است در پنجره نقل وانتقالات تابستانی جاری 
پیشــنهادهای زیادی از نقاط مختلف جهان دریافت کــرده که برخی از آنها 
وسوسه  انگیز بوده اند، اما کاپیتان تیم ملی پس از بازی در لیگ کنفرانس اروپا 
و لیگ اروپا با فاینورد، حالا تنها یک هدف در ســر دارد و آن تجربه بازی در 

بهترین تورنمنت باشگاهی اروپا یعنی لیگ قهرمانان است.
جهانبخش که بازی در ســه دوره جام جهانی را با تیم ملی ایران تجربه کرده، 
اخیراً پیشــنهاد خوبی از یک باشگاه ریشــه دار فرانسوی دریافت کرده و حتی 
هفته گذشــته مذاکراتی به دعوت این باشــگاه بین طرفین در کشور فرانسه 

برگزار شد، اما در نهایت علی رضا به این پیشنهاد پاسخ منفی داد.
بال، ملی پوش فاینورد همچنین پیشــنهادهای وسوســه انگیزی از دو باشگاه 
عربســتانی دریافت کرده که یکی از آنها دســتمزد 6 میلیون دلار در سال و 
دیگری دستمزد 3.5 میلیون دلار در سال را پیشنهاد کرده، ولی در حال حاضر 

پروژه ورزشی و بازی در لیگ قهرمانان برای علی رضا در اولویت است.
بازیکــن ایرانی فاینورد که در کارنامه حرفــه ای  اش آقای گلی اردویژه هلند در 
فصل 18-2017 با پیراهن تیم AZ آلکمار را دارد، همچنین پیشنهادی از یک 
باشــگاه هلندی، چهار پیشنهاد از باشگاه های ترکیه ای و دو پیشنهاد خوب از 
لیگ حرفه ای فوتبال آمریکا)MLS( روی میز داشــت که ترجیح داد همه آنها 

را نادیده بگیرد.
بازیکن ســابق برایتون تاکنون در 83 بازی فاینــورد را در رقابت های مختلف 
همراهی کرده و موفق شــده 16 گل به ثمر برســاند و 14 پاس گل هم برای 

هم تیمی هایش بسازد.


میثم محجوبی

ورزشی نویس

دلتنگیبرایگلفنی
چه تعداد فوتبالیست از دل مســابقات گل فنی در كوچه و 

خیابان های شیراز بیرون آمده باشند، خوب است؟ 

مدل مسابقات گل كوچیک یا همان گل فنی، این طور است كه 

بازی مداوم در آن، تو را فوتبالیست بار می آورد! 

در گذشته، این مسابقات چه به شکل رسمیت یافته و چه به 

شکل دوستانه به صورت گسترده ای در جای جای شهر برگزار 

می شد و عشق بچه های شیراز به آن انکارناپذیر بود.

اما همان طــور كه خیلی چیزها در دنیا تغییر كردند یا از بین 

رفتند، ریشــه گل فنی هم خشکید. دیگر به زحمت می توان 

كودكانی را پیدا كــرد كه در كوچه و خیابــان دنبال توپ 

بدوند، اما ای كاش می شــد این رشــته ورزشی را به شکل 

سازمان یافته تری، احیا كرد.

رشته ای كه می شود سندش را به نام ایران و حتی خود شیراز 

زد و جهانی اش كرد؛ رشــته ای كه بــازی در آن با فوتبال و 

فوتســال تفاوت های زیادی دارد و تکنیک های خاص خود را 

می طلبد. 

اصلًا گلزنی در آن بســیار ســخت تر از آن دو رشته است، 

برای همین اســت كه بازیکنان گل فنی باز، خیلی تکنیکی تر 

و در بعضی فاكتورها، بســیار ماهرتر از فوتبالیســت ها و 

فوتسالیست ها هستند.

از بزرگترین نمونه هایی كه از دل این رشته بیرون آمده و در 

فوتبال ایران درخشیدند، می توان به مهدی رجب زاده و مهدی 

شیری اشاره كرد كه خاطرات نمایش های چشم نوازشان هنوز 

نقل محافل فوتبالی این شهر است.

با كمترین هزینه می توان تمامی رده های سنی را به میادین 

گل فنی كشــاند و علاوه بر بُعد فرهنگی و ورزشی، به ظهور 

استعدادهای جدید در فوتبال این شهر كمک كرد. 

میثم محجوبی

پرتوآذر،تنهانمایندهایران
دربازیهایآسیایی

کمیته تیم های ملی فدراســیون دوچرخه سواری فهرســت نمایندگان این رشته را در 
بازی های آســیایی 2022 هانگژو اعلام کرد و فرانک پرتو آذر رکابزن شیرازی به عنوان 

تنها بانوی دوچرخه سوار کشورمان به این رقابت ها اعزام می شود.
به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان فارس، ســه ســهمیه 
برای رشته دوچرخه سواری با نظر کمیته ملی المپیک و ستاد بازی های آسیایی هانگژو 

در این دوره از مسابقات در نظر گرفته شد.
کمیته تیم های ملی فدراسیون پس از نشست کمیته فنی فدراسیون به این جمع بندی 
رســید تا محمــد گنج خانلو و علی لبیب را در بخش آقایــان و فرانک پرتو آذر، رکابزن 

شیرازی را در بخش بانوان به عنوان نمایندگان رشته دوچرخه سواری انتخاب کند.
گنج خانلو و لبیب نمایندگان کشورمان در دو بخش پیست و جاده خواهند بود و فرانک 
پرتو آذر نیز به عنوان تنها نماینده بانوان دوچرخه ســواری کشــورمان در بخش کراس 

کانتری به رقابت خواهند پرداخت.

مسابقات پومسه قهرمانی کشور
1طلاو1برنزحاصلکارتکواندوکارانفارس

رقابت هــای تکواندو قهرمانی آزاد کشــور در بخش پومســه به میزبانــی خانه تکواندو 
فدراســیون برگزار شد و فرنیا مصلحی و اشکان خرمی از فارس به ترتیب صاحب گردن 
آویز طلا و برنز این رقابت ها شــدند. به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل 
ورزش و جوانان فارس، رقابت های قهرمانی آزاد کشوری پومسه کشور به منظور انتخاب 
تیم ملی جهت حضور در مسابقات قهرمانی آسیا در رده های سنی نونهالان و نوجوانان به 
میزبانی خانه تکواندو فدراسیون برگزار شد و در نهایت نفرات برتر در بخش های استاندارد 
و ابداعی مشخص شــدند. در رده سنی نوجوانان پسر و در بخش پومسه ابداعی اشکان 
خرمی از فارس بر سکوی سوم این رقابت ها ایستاد. فرنیا مصلحی، دیگر تکواندوکار فارس 

در پومسه ابداعی رده سنی نونهالان موفق به کسب مدال خوشرنگ طلا شد.

درخششفارسدرفیتنسچلنجقهرمانیکشور

به گزارش شیراز نوین،  چهارمین دوره مسابقات فیتنس چلنج قهرمانی باشگاه های کشور 
با شناخت نفرات و تیم های برتر به کار خود پایان داد. 

به گزارش خبرنگار ما در این دوره از رقابت ها که در ســالن ورزشی شهرستان خرم آباد 
برگزار گردید، تیم هایی از سراسر کشور حضور داشتند؛ بر این اساس تیم منتخب هیئت 
اســتان فارس در این دوره از رقابت ها خوش درخشــید و با کسب عنوان نایب قهرمانی 

تیمی، مسابقات را به اتمام رسانید. 
نفرات مدال آور استان فارس به شرح زیر می باشند: 

1-محمدامیر صادق پور)دوم انفرادی رده نوجوانان(، 2-محمدحســین حسن پور) پنجم 
انفــرادی رده نوجوانان(، 3-مســعود اســمعیلی)نفر چهارم رده جوانــان(، 4-علی رضا 

شریعت)نفر ششم رده جوانان( و 6-مجید کاوه)نفر دوم پیشکسوتان(.
علی رضانژاد نیز مربی و سرپرست بود.

 میثم محجوبی- محمدرضا جوكار

شاید اگر اهل هر شهر دیگری بود، با بیش از دو دهه عملکرد تحسین برانگیز در عرصه ملی و 
معرفی ده ها ستاره به فوتبال کشور، پس از کسب افتخاری بس بزرگ و راه یابی به جام جهانی 

فوتبال نوجوانان، حداقل مراسم بزرگی برایش ترتیب داده بودند. 
مسعود مقیم با وجود ســال های زیادی که در تیم های ملی پایه به عنوان استعدادیاب فعالیت 
دارد، اما هیچ گاه از دیار خود دل نکنده؛ او خود را مدیون شــیراز و فارس می داند و قدرشناس 
تمام بزرگانی اســت که در مسیر پیشرفت، یاری اش کرده اند. او توانسته وظیفه معلمی، شغلی 
که عاشقانه دوستش دارد را به خوبی ایفا کند و بچه های کم سن و سال را به نقطه ایده آلی در 
فوتبال برســاند. البته که اعتقاد دارد این شهر و کشور سرشار از استعدادهای ناب هستند، اما 

باید معلم خوبی بالای سرشان باشد تا به نتیجه مطلوب برسانَدشان.
پس از کســب موفقیت بزرگ و راه یابی به جام جهانی، افتخار میزبانی از او را در دفتر روزنامه 
شیرازنوین داشــتیم؛ نشستی دوستانه و سه ساعته در یک ظهر تابستانی با نام ماندگار فوتبال 

شیراز، مانند کلاس درسی لذت بخش و آموزنده بود.
مقیــم با ما درد دل کرد و ما با او؛ صحبت درباره ناکارآمدی ها، مفســده ها و بی احترامی ها که 
همه ما را آزار می دهد و دودش به چشــم بچه های این شــهر و استان می رود. با وجود حذف 
آن دســته صحبت هایی که بهتر بود رسانه ای نشود، باز هم مقدار صحبت های مفید این مربی 
انسان ســاز آنقدر زیاد بود که بهتر بود همه را در یک شــماره روزنامه نگنجانیم. امروز قسمت 
اول صحبت های مســعود مقیم را با یکدیگر مرور می کنیم و در دو شــماره بعدی نیز ادامه آن 

را دنبال خواهیم کرد.
 انسان سالم، مجبور است سخت زندگی کند

روزنامه شــیرازنوین را از همان سال نخســت فعالیتش دنبال می کنم؛ شاهد بوده ام که چگونه 
حرکت کرده اید، همواره دغدغه مند بوده اید و علاقه قلبی تان به فوتبال شیراز، شما را در این راه 
قرار داده. این را هم می دانم وقتی انســان می خواهد درست جلو برود و سالم هم زندگی کند، 
کمی کار سخت می شود؛ اصلًا اعتقاد دارم انسان باید سخت زندگی کند و خود من کسی هستم 
که سخت زندگی کرده ام، خیلی سخت. همین حضور 21 ساله ام به عنوان استعدادیاب تیم های 
ملی پایه چیزی نیســت که به راحتی به دست آمده باشــد. هیچ کس هم نمی تواند ادعا کند 

که پارتی مسعود مقیم بوده؛ پارتی نهایتاً 
دو سه ســال جواب می دهد، نه بیست و 

یک سال!
من همیشه دوست داشته ام یک تکیه گاه 
و ستون باشــم برای بازیکنان و مربیان 
جوان؛ چون کار من معلمی است؛ دوست 
دارم وقتی با بازیکــن صحبت می کنم، 
احساس آرامش کند. از همان ابتدا به این 
باور برسد که می تواند به آینده اش امیدوار 
باشــد و فکر می کنم تا حــدودی زیادی 
هم در این کار موفق بوده ام و این شــاید 

حاصل همان سخت زندگی کردن باشد.
 نقش مطبوعات همچنان پررنگ 

است
من معتقدم همان طور که در فوتبال اگر 
بازیکن نباشد مربی معنا ندارد و بالعکس، 
هــر آن چیزی هم کــه در فوتبال اتفاق 

می افتد، وقتی رسانه ای نشود انگار اتفاق نیفتاده؛ یعنی کار بازیکن و مربی هم بی معنی می شود. 
همه این چیزها برای اینکه از فوتبال لذت ببریم، لازم و ملزوم یکدیگرند؛ رســانه از همان ابتدا 
نقش بزرگی در رســیدن فوتبال به اینجا داشــته، به خصوص در زمینه ترویج فوتبال. حالا که 

دیگر سال هاســت فوتبال تبدیل به صنعت شده و نیاز به تبلیغات 
دارد و نقش نشــریات و خبرگزاری ها خیلی پررنگ است. حتی با 
ظهور فضای مجازی، باز هم برخی مطبوعات جایگاه خود را حفظ 
کرده اند و نقش کلیدی خود را ایفا می کنند. ضمن اینکه نوشته های 
همین مطبوعات اســت که در فضای مجازی به شکل گسترده ای 
دست به دســت شده و جریان ســازی می کند. بنابراین اگر کسی 

می خواهد این نقش را کمرنگ جلوه بدهد، بی انصافی کرده است.
در مراســم روز ورزشی نویســان هم فکر می کنم این وظیفه اهالی 
فوتبال بود که از اهالی رســانه تقدیر کنند؛ آن یک روز، متعلق به 
خبرنگاران ورزشی بود و ما باید از این عزیزان تشکر می کردیم که 

من به نوبه خودم پیام تبریک و قدردانی را برای خبرنگاران شیرازی ارسال کردم.
 پوشش فوتبال پایه، انگیزه ها را دوچندان می کند

می بینم که در روزنامه شیرازنوین به فوتبال پایه بهای زیادی داده می شود؛ با بازیکنان و مربیان 
جوان و نوجوان مصاحبه می شود و این چیزها خیلی در آینده این عزیزان نقش دارد. شما هم 
وظیفه خطیری دارید؛ شمایی که باید دقت داشته باشید که قلمتان باعث بی اعتمادی خانواده ها 
به فضای ورزش نشــود؛ چه بسا با حرف شــما، خانواده ای از حضور فرزندش در فضای ورزش 
دلســرد شود و در نتیجه، بچه از فضای ناسالمی ســر در بیاورد. پوشش مسابقات فوتبال پایه 

انگیزه زیادی در بازیکنان و مربیان جوان ایجاد می کند. در زمان بازی ما هم این اتفاق توســط 
برخی روزنامه ها رخ می داد و بسیار اثرگذار بود؛ چون دیده می شدیم، سعی می کردیم با تمرکز 

و توان بیشتری کار کنیم. 
ســعی می کردیم نقاط ضعف را برطرف کنیم تا بهتر و بهتر شــویم و این انگیزه ها را مدیون 

رسانه هایی بودیم که اجازه می دادند که دیده شویم.
 احترام در اولویت است

اگر واژه احترام زیر سؤال برود، هیچ دستاورد و افتخاری اهمیت پیدا نمی کند؛ احترام هم باید 
متقابل باشــد. من به همه بزرگان فوتبال شیراز مدیون هســتم و با تمام وجود به تمامی آنها 
احترام می گذارم؛ می دانم که اگر این بزرگان نبودند، مسعود مقیمی وجود نداشت. این چیزها 
را نباید فراموش کنم و دوســت دارم این قدرشناســی را در کنار کار فنی به بازیکنان نوجوان 

هم بیاموزم. 
 من در این نقش کارآمدترم

برای رســیدن به یک کار بزرگ، باید خیلی 
ســخت کوش و مقاوم باشــیم؛ مــن در این 
مسیر خیلی سختی کشیده ام و البته از نظر 
مالی، خیلی آورده ای برای من نداشته است. 
هیچ وقت هــم وضعم جوری نبوده که بگویم 
نیاز مالی ندارم، اما خدا من را این طور آفریده، 
این استعداد را در من قرار داده که بتوانم در 
بحث استعدادیابی موفق عمل کنم. خیلی ها 
از من سؤال می کنند که چرا بعد از این همه 
سال، سرمربی نمی شوی؟ می گویم چون فکر 
می کنم در این بخش بیشتر می توانم کمک 
کنم؛ برای من این مهم است که کجا می توانم 
کارایی بیشــتری داشته باشم و خدا را شکر، 

راضی هستم از تصمیمی که گرفته ام.
 افتخار به رشد نسل طلایی

از میان تیم هایی که من در این 21 سال در 
فوتبال پایه ملی زیر 14، زیر 15 و زیر 16 سال با آنها کار کرده ام، یک بار خودم به عنوان مربی 
این تیم ها به جام جهانی صعود کرده ام و دو بار هم تیم هایی که با آنها در آن رده های سنی کار 
کرده بودم، در ادامه با مربیان زحمت کش دیگر به جام جهانی رفته اند. دو دوره هم با تیم ملی 
جوانان بوده ام که یک دوره اش را نسل طلایی فوتبال ایران می دانم. 
نسل سال 88 که از 60 بازیکنی که داشتیم، 50 بازیکن سر از لیگ 
برتر درآوردند و بعضی از آنها لژیونر هم شــدند. ما در یک هشــتم 
به کره جنوبی باختیم و حذف شــدیم، اما کار بازیکن سازی مان را 
به درســتی انجام دادیم؛ کار بزرگی کردیم و همیشه به آن افتخار 

می کنیم.
 لزوم نظارت خانواده ها بر مدارس فوتبال

زمانی که مدارس فوتبال ظهور کردند و رفته رفته تبدیل به باشگاه 
شدند، از طرف فدراســیون یک دستورالعملی به این مدارس ابلاغ 
شد و مدارس فوتبال موظف شدند که انجمنی با حضور خانواده ها 

تشکیل دهند که وظیفه این انجمن، نظارت بر عملکرد مدارس فوتبال بود. 
این تصمیم بســیار خوبی بود که فکر می کنم بالای 50 درصد در کنترل خیلی از مســائل و 

بهبود وضعیت، مؤثر بود. 
نظارت بر رفتار مربیان و نوع صحبت هایشان با بچه ها زیر ذره بین خانواده ها بود و اگر رفتار بدی 
مشــاهده می شد، مدیر مدرسه فوتبال مسئول رســیدگی و برخورد با مربیان بود. در آن زمان 
شاهد بودیم که چقدر وضعیت اخلاقی بازیکنان هم بهتر شد؛ لازم است که دوباره این انجمن 

با حضور خانواده ها در مدارس فوتبال راه اندازی شود.

 گفت و گوی مفصل با استعدادیاب شیرازی 
تیم های ملی پایه در دفتر شیرازنوین 

مسعود مقیم:  مدیون تمام 
پیشکسوتان فوتبال فارس هستم
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نداریم، 
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نقش رسانه 
در پیشرفت فوتبال 

انکارناپذیر است

چراغ سبز سازمان لیگ
 به آبادانی ها

مسئولان سازمان لیگ به صورت رسمی ورزشگاه محل برگزاری دیدار صنعت نفت آبادان و استقلال تهران 
را مشخص کردند.

به گزارش فوتبال 360، سازمان لیگ در شرایطی برنامه 5 هفته ابتدایی لیگ بیست وسوم را منتشر کرد 
کــه یکی از نقاط ابهام این برنامه، محل برگزاری دیدارهــای خانگی صنعت نفت آبادان بود؛ به  ویژه آنکه 
در هفته نخســت باید شاگردان عبدالله ویسی در دیداری خانگی مقابل استقلال تهران قرار می گرفتند و 
همین مسئله باعث شد تا حساسیت ها نسبت به محل میزبانی تیم صنعت نفت بیشتر شود. در این زمینه 
در روزهای گذشــته گمانه زنی های زیادی انجام شد و حتی شنیده می شد که شاید صنعت نفت در اهواز 
بازی خانگی خود را برگزار کند. سهیل مهدی که مسئولیت ریاست کمیته برگزاری مسابقات سازمان لیگ 
را برعهده دارد در 2 روز اخیر به استان خوزستان سفر کرده تا شرایط ورزشگاه های این استان را با توجه 
به حضور تیم های فولاد خوزســتان، استقلال خوزستان و صنعت نفت آبادان در لیگ برتر بررسی کند. در 
این زمینه روز گذشــته مهدی، بازدیدی از ورزشــگاه های غدیر و شهدای فولاد اهواز انجام داد که این دو 
ورزشــگاه برای برگزاری مسابقات لیگ برتر استاندارد اعلام شدند تا تیم های فولاد خوزستان و استقلال 

خوزستان مشکلی برای میزبانی در دیدارهای خانگی نداشته باشند.
مهدی، صبح دیروز)سه شنبه( سفری به آبادان داشت تا درباره محل برگزاری دیدار حساس هفته نخست 
مقابل صنعت نفت آبادان و اســتقلال تهران تصمیم گیری کند. رئیس کمیه برگزاری مســابقات سازمان 
لیگ بعد از ســفر به آبادان، راهی ورزشگاه تختی شــد و در شرایطی که این ورزشگاه در مرحله مرمت و 
بازســازی قرار دارد، بازدیدی از شرایط ورزشگاه به عمل آورد. بعد از توضیحات ارائه شده به نظر می رسد 
که مســئولان ســازمان لیگ برای برگزاری دیدار صنعت نفت آبادان و استقلال تهران در ورزشگاه تختی 

آبادان قانع شده اند.


